

Kehoe, Study Director; Maureen Dobbin, Parliamentary Intern, Suzing Hum, Research Officer.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Tuesday, December 13, 1983. (*See Minutes of Proceedings and Evidence dated Thursday, December 15, 1983, Issue No. 1*).

The Committee resumed consideration of the draft report.

At 5:06 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

TUESDAY, JANUARY 24, 1984
(14)

The Special Committee on the Participation of Visible Minorities in Canadian Society met *in camera* at 3:40 o'clock p.m., this day, the Chairman, Mr. Bob Daudlin, presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Daudlin, Kelly, Lewycky and Mitges.

In attendance: From the Research Branch, Library of Parliament: Estelle Reed, Brooke Jeffrey, Philip Rosen, Research Officers; Suzing Hum, Research Officer; Jack Kehoe, Study Director, Maureen Dobbin, Parliamentary Intern.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Tuesday, December 13, 1983. (*See Minutes of Proceedings and Evidence dated Thursday, December 15, 1983, Issue No. 1*).

The Committee resumed consideration of the draft report.

At 3:53 o'clock p.m., the sitting was suspended.

At 4:55 o'clock p.m., the sitting resumed.

At 5:33 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

THURSDAY, JANUARY 26, 1984
(15)

The Special Committee on the Participation of Visible Minorities in Canadian Society met *in camera* at 9:52 o'clock a.m., this day, the Chairman, Mr. Bob Daudlin presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Daudlin, Kelly, Lewycky, Mitges and Veillette.

In attendance: From the Research Branch, Library of Parliament: Estelle Reed, Brooke Jeffrey, Philip Rosen, Research Officers; Suzing Hum, Research Officer; Jack Kehoe, Study Director, Maureen Dobbin, Parliamentary Intern.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Tuesday, December 13, 1983. (*See Minutes of Proceedings and Evidence dated Thursday, December 15, 1983, Issue No. 1*).

The Committee resumed consideration of the draft report.

At 11:35 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Jack Kehoe, directeur de l'étude; Maureen Dobbin, stagiaire parlementaire, Suzing Hum, chargée de recherche.

Le Comité reprend l'examen de son ordre de renvoi du mardi 13 décembre 1983. (*Voir Procès-verbaux et témoignages du jeudi 15 décembre 1983, fascicule n° 1*).

Le Comité reprend l'étude d'un projet de rapport.

A 17 h 06, le Comité suspend les travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MARDI 24 JANVIER 1984
(14)

Le Comité spécial sur la participation des minorités visibles à la société canadienne se réunit à huis clos, ce jour à 15 h 40, sous la présidence de M. Bob Daudlin (*président*).

Membres du Comité présents: MM. Daudlin, Kelly, Lewycky et Mitges.

Aussi présents: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Estelle Reed, Brooke Jeffrey, Philip Rosen, chargés de recherche; Suzing Hum, chargée de recherche; Jack Kehoe, directeur de l'étude, et Maureen Dobbin, stagiaire parlementaire.

Le Comité reprend l'examen de son ordre de renvoi du mardi 13 décembre 1983. (*Voir Procès-verbaux et témoignages du jeudi 15 décembre 1983, fascicule n° 1*).

Le Comité reprend l'étude d'un projet de rapport.

A 15 h 53, le Comité interrompt les travaux.

A 16 h 55, le Comité reprend les travaux.

A 17 h 33, le Comité suspend les travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE JEUDI 26 JANVIER 1984
(15)

Le Comité spécial sur la participation des minorités visibles à la société canadienne se réunit à huis clos, ce jour à 9 h 52, sous la présidence de M. Bob Daudlin (*président*).

Membres du Comité présents: MM. Daudlin, Kelly, Lewycky, Mitges et Veillette.

Aussi présents: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Estelle Reed, Brooke Jeffrey, Philip Rosen, chargés de recherche; Suzing Hum, chargée de recherche; Jack Kehoe, directeur de l'étude; Maureen Dobbin, stagiaire parlementaire.

Le Comité reprend l'examen de son ordre de renvoi du mardi 13 décembre 1983. (*Voir Procès-verbaux et témoignages du jeudi 15 décembre 1983, fascicule n° 1*).

Le Comité reprend l'étude d'un projet de rapport.

A 11 h 35, le Comité suspend les travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.